
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANEN T DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 3 d’octubre de 2013  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 22:30 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
 Joan Xamaní Cabra particular 
 Jordi Gómez Barrero particular 
 M.Isabel Tena Boyán particular 
 Genís Morillas Roca particular 
    
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Han excusat l’assistència la Sra. Marta Soro, la Sra. Carme Luis i el Sr. Lluís Prat. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior 
2. Informació de les comissions 
3. Informació de la presidenta 
4. Propostes per la Festa Major d’hivern 
5. Precs i preguntes 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 5 de setembre de 2013 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

 

2. INFORMACIÓ DE LES COMISSIONS 

Intervé el Sr. Xamaní per comentar que fa alguns dies l’enginyer municipal de l’Ajuntament va 
visitar el Camp de futbol de La Batllòria per revisar l’estat de la tanca, atès que s’havia avisat a 
l’Ajuntament de que n’hi havia un tros malmès. Sembla ser que de moment s’ha col·locat una 
xarxa al tram de tanca que està tombat per impedir que la canalla entri al Camp per aquest 
espai, però la mesura és insuficient, els nens entren al Camp passant per sota la tanca amb el 
perill de prendre mal. Caldria, doncs, reparar-ho correctament.  

Seguidament, pren la paraula la Sra. Tena per queixar-se de que la patrulla de la Policia Local 
continua sense venir a La Batllòria durant la nit. S’havia dit que es prestaria el servei de Policia 
de proximitat, però sembla ser que no ve cap agent a fer aquest servei. 



El Sr. Gómez diu que s’han arrencat diversos senyals indicatius de la urbanització Royal Park i 
només s’ha deixat el pal. Caldria reposar-los.  

També pregunta si el local social de Royal Park es podrà tornar a utilitzar. Hi ha una noia que 
ha presentat un escrit a l’ajuntament demanant l’ús d’aquest local per instal·lar-hi una 
ludopèdia, però encara no li han contestat res.  

La Sra. presidenta s’ho anota per preguntar-ho.  

 

3. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La Sra. presidenta informa que encara no s’han retirat les pedres que hi ha al passatge de 
l’Esperança i també hi ha vidres trencats. El mossèn ja ha avisat que presentaria una queixa. 

També comenta que ja s’han tornat a col·locar els pivots al Pont de la Tordera.  

 

4. PROPOSTES PER LA FESTA MAJOR D’HIVERN 

La Sra. presidenta pregunta als membres assistents si tenen alguna proposta per la Festa 
Major d’Hivern per poder-la traslladar a la Comissió de festes. El proper dimarts –diu- la 
Comissió es reuneix amb la regidora de l’àrea de Cultura per parlar de la Festa Major.  

Per tant, si algú té alguna proposta nova, pot comunicar-la abans de dimarts vinent per tal de 
poder-la comentar a la reunió.    

 

5. PRECS I PREGUNTES 

No hi ha precs ni preguntes.  

 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:30 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


